



Datum 2019-02-5
Dagordning Styrelsemöte nr. 17

1. Mötet öppnas

Fredrik förklarar mötet öppnat 12:15

2. Val av mötets ordförande

Förslag: Fredrik Skeppstedt. Vald

3. Val av justeringsperson

Förslag: Anton Olsson. Vald

4. Val av sekreterare

Förslag: Andreas Johansson. Vald

5. Kallade

Anton Olsson, Fredrik Skeppstedt, Otto Björnsson, Andreas Johansson,
Emelie Ericsson, Joel Henegård, Jonathan Svedberg, Madeleine
Laason, Matilda Kuusela, Peter Bakai, Richard Linde, Robin Eng
Engmark, Sandra Weideryd, Viktor Hjalmarsson, Albin Rimming,
Julia Hagberg Fyrberg

6. Adjungering

Inga

7. Mötet behöriga utlysande

Mötet är behörigt utlyst

8. Godkännande av dagordningen

Dagordning godkänd

9. Föregående mötesprotokoll

Ska arkiveras

10. Ev. bordlagda frågor

a. Medlemssystem N-sektionen

Inget nytt

b. Vera Event 3/8

Inget nytt

11. Lägesrapport

Sandra: Jobbar med söknet samt damsittningen. Nora kommer att finnas men inte vara superaktivt troligen.

Viktor: Förbereder det sista för puben på torsdag. 5 pubar kommer att besökas. Först mat på knäppingen, sedan lagerkvist, amina, black lion, munken sedan eventuellt brooklyn. 34 st som kommer att äta. Vi har extrapris på Amina, munken och black lion!

Emelie: Ska prova stass med "barnen" imorgon. Planerar Minihoben och vårsittningen. Minihoben är 28:e feb och Vårsittningen 8:e mars

Madeleine: Varit på möte. De säger att vi gärna får ställa upp på mässor. Är en mässa för gymnasielever någon gång i mars. Kommer vara i Norrköping. Vi vill vara med om möjlighet finns. Madeleine kollar upp

Jonathan: Har lite koll! Temat är samma som förra året, fysisk och psykisk ohälsa. Har fått mail från Marie, ska kolla upp det mer.

Anton: Var på FUM möte, det var kul! QR-koden kommer bli försenad. Medlemmarna har minskat ännu mer efter jul (ca 1200 medlemmar). Motagningspolicyn kommer gälla för Lintek, Consesus och Stuff. Idag är den framröstad till Lintek, och Stuff. Kårstuga pratas vidare om.

Mycket klagomål på den nya studentportalen. Kårservice har strategidagar i Linköping 28:e februari. Vill man gå ska man prata med Anton.

Joel: Det är bra med N-phad och Joel. De har fått in en person till aktivitet, så Kidz-N håller på att lösa sig. Allt flyter på bra.

12. Ordförande informerar

Har arbetat och löst ny kassör

13. Studienämndsordförande informerar

UR-möte på torsdag, Richard har sagt att han går på det så att Matilda kan gå på pub! Alla utvärderingar klara, ska bara skickas ut

14. Näringslivsansvarig informerar

Inget nytt

15. Uppföljning att göra från förra mötet

a. Almroth

Inget nytt

b. Kassör N-sektionen

Har haft möte med Andreas, han vill bli kassör!

c. Spökbollsturnering 19

Sal bokad Ebersteinska. Den är ledig på lördagar! Så vi behöver bestämma ett datum för bokning. Finns tillgång till bänkar men tyvärr inga bollar. Anton pratar med Naffi och frågar om vi får hyra/låna deras bollar. 13:e April preliminärbokas. Anton återkommer om pris.

16. Diskussionspunkter

a. Val av ny kassör N-sektionen

För att byta kassör krävs följande

- Extrainsatt styrelsemöte

- Peter måste missförtroendeförklaras

- Kassör kan inte entledigas vilket betyder att det uppstår lite frågor om hur vi går tillväga. Anton, Otto och Fredrik sätter sig och ser till att det blir löst på rätt sätt samt att ansvar fördelas riktigt.

Preliminärbokar 12:30 torsdag den 14:e. Andreas bokar sal.

b. Söket styrels-N 2019/2020

BAM har tänkt att öppna sök i slutet av februari för att Jan på SBI vill komma i kontakt med BAM tidigare. Fredrik pratar med valberedningen. Börja promota oss så fort som möjligt!

c. Vårsittningen 19

Emelie har pratat med Cresendo. Datum lediga 8:e mars, kostnaden för lokalen är 5900:-. Förra året hyrdes även en projektor och en projektor duk, kollar upp priser. Allt är tänkt att ingå i biljettpriset. Budgeten är 12600:-. Ser över möjligheten att få ned biljettpriset för våra medlemmar.

d. Tvärgrupp - Förslag på stadgaändringar VM2019

Stadgan bör gås igenom. Bör ändra stadgan för att få "mindre utrymme för tolkning". Otto, Anton, Fredrik och Richard styr upp något.

17. Övriga frågor

Inga övriga frågor

18. Nästa möte

Tisdag 12/2 klockan 12:15

19. Att göra till nästa möte

Dags att reda ut Almroth. Robin löser det här!

Andreas bokar sal till 12:30 14:e mars

Anton kollar med Naffi om bollar

NJUT AV PUBRUNDAN! Samling 17:30 på knäppingen

Fredrik förklarar mötet avslutat 12:49

Fredrik Skeppstedt

Ordförande, Fredrik Skeppstedt

Andreas Johansson

Sekreterare, Andreas Johansson

Anton Olsson

Justerare, Anton Olsson

